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FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      

üléséről. 
Ideje:       2016. február 11-én 15:00 óra. 
  

N A P I R E N D: 
 

1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                             
___ / 2016.   (      ) önkormányzati rendeletére a 2016. évi költségvetésről. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 11/2014. (XI.10.) 
önkormányzati rendeletének kiegészítésére.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
3. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                           

___ / 2016.  (     ) önkormányzati rendeletére az önkormányzat tulajdonában 
álló egyes ingatlanok helyiségbérleti díjáról. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
4. Javaslat a Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 

Működési Szabályzatának kiegészítésére. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
5. Javaslat a füzesabonyi 586/14-15 hrsz-ú telektömböt érintő Rendezési Terv 

módosítás indítására egyéni kérelem alapján.  
Előterjesztő: Hoór Kálmán főépítész 

 
6. Javaslat Füzesabony Város 2016. évi járda felújításaira. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
7. Javaslat kötelező betelepítési kvóta elutasítására. 
 Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
8. Javaslat a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde alapító okiratának 

módosítására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 



9. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat Polgármestere 2016. évi 
szabadság ütemtervének elfogadására.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

10. Egyebek 
-    Javaslat Füzesabony-Szihalom közötti kerékpárút megépítése 

fejlesztéshez kapcsolódó Fenntartható települési közlekedés fejlesztés 
(TOP-3.1.1-15) felhíváson való részvételre 
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 

 

 
Füzesabony, 2016. február 23. 
 
 
________________________________              _____________________________ 
      Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                   Nagy Csaba    
              jegyző                   polgármester       
 
 

Rendelet száma Rendelet tárgya 

1/2016. (II.12.) 
Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                             
___ /2016. (  ) önkormányzati rendelete a 2016. évi 
költségvetésről. 

2/2016. (II.12.) 
Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 11/2014. 
(XI.10.) önkormányzati rendeletének kiegészítése. 

3/2016. (II.12.) 
Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                           
___ /2016.  (   ) önkormányzati rendelete az önkormányzat 
tulajdonában álló egyes ingatlanok helyiségbérleti díjáról. 

Határozat száma Határozat tárgya 

4/2016. (II.11.) 
A Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 
Működési Szabályzatának kiegészítése. 

5/2016. (II.11.) 
A füzesabonyi 586/14-15 hrsz-ú telektömböt érintő 
Rendezési Terv módosítás indítása egyéni kérelem alapján. 

6/2016. (II.11.) Füzesabony Város 2016. évi járda felújításai. 
7/2016. (II.11.) Kötelező betelepítési kvóta elutasítása. 

8/2016. (II.11.) 
A Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde alapító 
okiratának módosítása. 

9/2016. (II.11.) 
A Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde alapító 
okiratának módosítása. 

10/2016. (II.11.) 
Füzesabony Város Önkormányzat Polgármestere 2016. évi 
szabadság ütemtervének elfogadása. 

11/2016. (II.11.) 

Füzesabony-Szihalom közötti kerékpárút megépítése 
fejlesztéshez kapcsolódó Fenntartható települési közlekedés 
fejlesztés (TOP-3.1.1-15) felhíváson való részvétel. 
 fejlesztés (TOP-3.1.1-15) felhíváson való részvétel. 



 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi        

üléséről. 
Ideje:       2016. február 11-én 15:00 óra. 
 
 
Jelen vannak:  Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester,               

Balsai Tamás képviselő, dr. Gondos István képviselő, 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Ragó Attila képviselő, 
Sipos Attila képviselő, Tóthné Veres Noémi képviselő,                
Veres Attila képviselő      

 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; dr. Bán János aljegyző; 

Gombos Rita gazdálkodási irodavezető; Schmetzné                        
dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető;                       
Bakos Zsoltné költségvetési ellátási- és könyvelési 
csoportvezető; Hoór Kálmán főépítész 

  
Meghívott vendégek:   Czifra József – Füzesabonyi Gazdasági Iroda; Veres Péter – 

Füzesabony- Szihalom Szociális, Család- és Gyermekjóléti 
Központ, Gulyás Piroska – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda; 
Bodnárné Kiss Karolina – Füzesabonyi Pöttömke Óvoda- és 
Bölcsőde, Magyariné Petrényi Szilvia – Füzesabonyi 
Pöttömke Óvoda- és Bölcsőde; Horváth Péter – Füzesabonyi 
VTS Nonprofit Kft.; Bessenyei Éva – Füzesabonyi Könyvtár 
és Közösségi Ház; Ruttkayné Molnár Beáta – Füzesabonyi 
Hétszínvirág Óvoda; Bodáné Tóth Ildikó – Egészségügyi 
Központ; Molnárné Simon Edit – Média Nonprofit Kft.; 
Csesznok Róbert ESZC Remenyik Zsigmond Középiskola; 
Juhász József FÜV Kft.; Molnár László könyvvizsgáló, 

 
Jegyzőkönyvvezető:    Hegedűs Szilvia  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket, és a Városi Televízió nézőit. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 9 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes.   
 
Az SZMSZ rendelkezési alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban, elektronikus úton megküldtünk. 
 
 
 



 
Módosító javaslatok:  
 
Az „Egyebekben” egy napirendi pont kerül megtárgyalásra, amely a mai napon 
elektronikusan kiküldésre került:   
    

Javaslat Füzesabony-Szihalom közötti kerékpárút megépítése fejlesztéshez 
kapcsolódó Fenntartható települési közlekedés fejlesztés (TOP-3.1.1-15) 
felhíváson való részvételre. 
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 
Aki egyetért a módosított napirendi pontok  megtárgyalásával kérem szavazzon!  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalását 9 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a két ülés között végzett munkáról: 
 
2015. december 17.  Utolsó soros képviselő-testületi ülés. 
 
2015. december 29. Füzesabony-Szihalom Szociális, Család- és Gyermekjóléti 

Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsának ülése. 
 
2016. január 13. Rendkívüli képviselő-testületi ülés. 
 
2016. január 27. Füzesabony-Szihalom Szociális, Család- és Gyermekjóléti 

Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsának ülése. 
 
2015. december 18. A Művelődési Házban megrendezett Teleki Blanka 

Általános Iskola karácsonyi műsorán vettem részt. 
 
2016. január 11. A 95 éves Bábolnai Jánosnét köszöntöttük. 
 
2016. január 21. Intézményvezetői megbeszélés. 
 
2016. január 28. A Városi Könyvtárban tartott munkaértekezleten vettem 

részt. 
 
2016. január 29. Dömötör Csaba a Miniszterelnöki Kabinetiroda parlamenti 

államtitkára látogatott el városunkba. 
 
2016. január 30. II. Városi disznóvágás zabolai, gálocsi és madridi 

vendégekkel.  
 
2016. február 02. A Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Heves Megyei 

Szervezete és Igazgatósága Gazdafórumot tartott a 
Művelődési Házban.  

  
2016. február 04. dr. Kovács Zoltán a Miniszterelnökség területi 

közigazgatásáért felelős államtitkára látogatott el 
városunkba.  



Több vezetővel tartottam megbeszélését: 
 

- Intézményeink vezetőivel folyamatosan, 
- A mentőszolgálat vezetőivel. 

 
A Teleki Blanka Általános Iskolában az igazgató kinevezésre került, a KLIK 
tájékoztatás alapján Matináné Semperger Anikó személyében.  
 
A lejárt határidejű határozatokról, illetve a két ülés között végzett munkáról a 
tájékoztatókat kérem, hogy vegyék tudomásul.  
Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy az önkormányzat stabil költségvetésének 
eredményeként 60 napon túli lejárt szállítói állománya nincs.  
 

N A P I R E N D : 
 

1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                             
___ / 2016.   (      ) önkormányzati rendeletére a 2016. évi költségvetésről. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Felkérném a pénzügyi iroda vezetőjét, hogy tájékoztasson a főbb számokról, hogyan 
alakul a 2016. évi költségvetésünk. 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Pár szóban szólnék a 2016. évi költségvetés fő számairól.  
 
Az önkormányzat működési támogatása: 413.876 eFt.  
 
Az önkormányzat működési támogatásának összetétele: 
Önkormányzati hivatal működésének támogatása:  132 506 e Ft  
 
A Magyar Államnak van egy a törvény alapján adott joga, hogy a beszámítást 
elvégezheti önkormányzatoknál bizonyos kritériumok alapján, így az önkormányzati 
hivataltól 14.000e Ft-ot vissza is von. A működési támogatás 118.555e Ft-ra csökken. 
 
Településüzemeltetés támogatása:                                                  42 677 e Ft 
ebből: 

- zöldterület   13 770 e Ft 
- közvilágítás   15 264 e Ft 
- köztemető     4 318 e Ft 
- közutak      9 325 e Ft 

 
A Magyar Állam ezt az összeget teljes mértékben visszavonja Füzesabony Város 
Önkormányzatától, így ezt saját erőből, helyi adóbevételből kell, hogy megoldjuk.  
 
Egyéb önkormányzati feladat támogatása:     21 481 e Ft 
Lakott külterület támogatása, amely Pusztaszikszót érinti:       135 e Ft 
 
 
 



Köznevelési feladat támogatása:             144 156 e Ft 
ebből: 
 

- óvodapedagógusok bértámogatása  
- közvetlen segítők bértámogatása  
- pótlólagos összeg    
- óvodaműködtetés támogatása   
- Köznevelési intézmény működtetése    
- II. kategória támogatása     

 
Települési önkormányzat szociális feladat ellátás   16 675 e Ft 
 
Szociális és gyermekjóléti feladat támogatása:   70 171 e Ft 
ebből: 

- család és gyermekjóléti szolgálat   
- család és gyermekjóléti központ   
- szociális étkeztetés     
- házi segítségnyújtás    
- nappali ellátás     
- bölcsődei ellátás     

 
Gyermekétkeztetés támogatása:     55 306 e Ft 
ebből:  
 

- dolgozók bértámogatása    
- üzemeltetési támogatás    
- szünidei étkeztetés    

 
Könyvtár támogatása:        9 013 e Ft 
 

BEVÉTELEINK: 299 800 e Ft 

ebből:  

 
- iparűzési adó:  260 000 e Ft 
- gépjárműadó:    17 000 e Ft 
- kommunális adó:   19 000 e Ft 
- birság:       3 800 e Ft 

 
Az önkormányzat intézményeiben és a Közös Önkormányzati Hivatalnál 
foglalkoztatottak létszámkerete a javaslat szerint 178 fő.                                                           
A közfoglalkoztatás keretében történő foglalkoztatásnál 120 fővel számoltunk.                        
 
A településen működő Roma Nemzetiségi önkormányzat működési kiadásaihoz 
hozzájárul 715 ezer Ft összegben, továbbá biztosítja a működés feltételeit.  
 
 
 
 
 



KIADÁSOK:  
Személyi juttatások:                                                                       550 696 e Ft 
Munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó:    129 318 e Ft 
Dologi kiadások:             436 044 e Ft 
Ellátottak pénzbeli juttatásai:             10 876 e Ft 
Egyéb működési célú kiadások:             69 025 e Ft 
Tartalékok:             353 935 e Ft 
Beruházás:                  2 840 e Ft  
 
Az önkormányzat költségvetésében szerepelnek a jogszabályon alapuló személyi 
jellegű kifizetések, tiszteletdíjak, azok járulékai.  
Dologi kiadások tekintetében az elmúlt év teljesítési adatait vettük figyelembe a 
tervezésnél, valamint a korábban vállalt áthúzódó kötelezettségvállalásokat, kivéve 
belőlük az egyszeri beszerzéseket. 

 
A működésre átadott pénzeszközök: 

- Rákóczi 42. közös költség     150 e Ft 
- FSC támogatása              9 000 e Ft 
- VTV támogatás                        7 560 e Ft  

Média Nonprofit Kft. és rendezvények      45 000 e Ft 
- Agria Ügyelet feladatellátása                      5 500 e Ft 
- Roma Nemzetiségi Önkormányzat                        715 e Ft 
- Főiskolai hallgatók                          780 e Ft 
- Veszélyes hulladék szállítás                         200 e Ft 
- IPA felajánlás                           120 e Ft 

 
A fejlesztési célú kötvény előirányzata 222 302 eFt, ez az összeg a december 31-i záró 
pénz állománya.  
Visszatérítendő támogatás megtérüléseként még várunk 2016. évben 37,7 millió 
forintot, így a teljes összeg 260 millió forint lesz.  
A jelenlegi előirányzatot április 30-ig kell a Tisztelt Képviselő Testületnek felosztania 
és céljelleggel megjelölnie – pl. pályázati önerőre, beruházásra, fejlesztésre. 
Áprilisban lesz célszerű dönteni arról is, hogy a jelenlegi 74750 ezer forint 
kötelezettséggel terhelt kötvényállományból mi az, amit a Képviselő Testület fel kíván 
szabadítani, mivel már nincs rá szükség, nem nyert a pályázat vagy más célt jelöl meg 
arra a forrásra. Ez az összeg jelen becslés alapján 19 millió forint.  
Idén is beadásra kerül az önkormányzatok rendkívüli támogatására az igény, valamint 
pályázati úton kívánunk további plusz – most még be nem tervezhető – forrásokat 
biztosítani a fejlesztési és működési tevékenység optimalizálása érdekében. 

A helyi közutak: Karbantartásának előirányzata 10 millió forint, a FÜV Kft.-vel 
kívánjuk kivitelezni a munkálatokat. 

Város és községgazdálkodás: FÜV Kft. finanszírozása 32 600 e Ft, valamint 2014. 
évben rendelkezésükre bocsájtottunk 10 millió forint törzstőke emelést, mely nem 
került még teljes egészében felhasználásra. 

 

 



Közös Önkormányzati Hivatal: Jogszabályon alapuló illetmények és járulékai 
kerültek betervezésre, figyelembe véve Szihalom Község csatlakozását is. Cafetéria 
juttatás törvényi minimumon történt beállításra.  
 
Az Egészségügyi Központ és Védőnői Szolgálat: Szerintem a legjobb évet 
mondhatunk el ebben az évben. A két szakterületnek csak 3,8 millió Ft. hiánya van, 
amely a korábbi években 28 millió Ft. körül mozgott. 
Természetesen itt is törekszik az önkormányzat minél több külső forrás biztosítására. 
 
A városi rendezvények lebonyolítása: A Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. a felelős. 
 
Közfoglalkoztatás: 120 fővel számoltunk átlagosan. 
 
Közvilágítás:  Nem kapunk állami normatívát, így a 18 717 e Ft kiadást saját erőből 
kell, hogy megoldja a város. 
 
Települési támogatás (segélyek) jogcímen kerültek betervezésre az alábbiak: 

- Bizottsági keret:       1 millió Ft. 
- Polgármesteri keret: 2 millió Ft. 
- Települési támogatás: 300 fő 6 hónapra, 3000 Ft a lakhatáshoz, abban az 

esetben, ha az önkormányzat kap rá állami finanszírozást. 
- Köztemetés: 15 fővel kalkulálva összesen 2250 eFt került a költségvetésbe 

betervezve. 
 
Ingatlan eladás is szerepel a költségvetésben. Ez tartalmaz Émász részvényt is, csak 
egy soron került megjelenítésre.  
Az Émász épületét 20 millió Ft-ra, a varroda épületet 7 millió Ft-ra, a szilvásváradi 
tábort 77 millió Ft-ra, az Émász részvényt pedig 17 millió Ft-ra került betervezésre.  
ÖNHIKI támogatást 42 millió Ft-ot tudtunk elnyerni a tavalyi évben.  
 
Megkérném Czifra József gazdasági irodavezetőt, hogy óvodák, bölcsődék 
tekintetében egy pár szót szóljon! 
 
Czifra József gazdasági irodavezető:  
Az intézmények költségvetése a gazdálkodási irodával történt egyeztetés alapján került 
összeállításra.  
Ebben az évben újdonságként jelentkezett, hogy megalakult a Szociális- Család és 
Gyermekjóléti Központ, amelynek költségvetését a gazdasági iroda állította össze.                    
 
Nem rendszeres juttatások tekintetében: A jubileumok, a helyettesítések, a túlórák, 
illetve a közlekedési költségtérítések kerültek meghatározásra. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



A külső személyi juttatások tekintetében az alábbiak kerültek meghatározásra.  
 

- A sajátos nevelési igényű foglalkoztatással összefüggő bérek. 
- A Szociális- Család és Gyermekjóléti Központ által igénybe vett 

pszichológiai tanácsadásnak a vonzatai.  
- Nyugdíjba vonuló és munkavégzés alól már felmentett dolgozók 

helyettesítésére vonatkozó bérek.  
- A Pöttömke Óvodában a Munkaügyi Központ által támogatott dolgozók 

intézményt terhelő része. 
- A csökkent munkaképességű dolgozó foglalkoztatottsága. 

 
A személyi juttatásokhoz kapcsolódóan a szociális hozzájárulások kerültek 
meghatározásra. Itt került lebontásra a rehabilitációs hozzájárulás, ami a Pöttömke 
Óvodát, illetve a Szociális Központot érinti.  
 
A dologi kiadások tekintetében két fő dolgot kellett kiemelni: 
 

- Étkeztetés: A dologi kiadások jelentős részét leterheli. 2015. szeptemberétől 
megváltoztak az ingyenes étkeztetés biztosításának a feltételei.  

- Közüzemi szolgáltatások: A fűtést, a világítást, a vízszolgáltatásokat teljes 
egészében lefedeztük az intézmények részére. Az elmúlt évi adatokat 
állítottuk be.  
 

A maradék összegből (ami a dologi kiadásokat követően még rendelkezésre áll) 
jelentős összeget fordítanak az intézmények karbantartásra. A Pöttömke Óvodában a 
tető javításával kapcsolatos dolgok is beállításra kerültek.  
A dologi kiadások egyéb vonzatai pedig létszám csoportarányosan kerültek 
meghatározásra.  
 
Nagyon nehéz volt a Szociális Központ dologi kiadásait meghatározni, itt csak az 
elmúlt évre tudtunk támaszkodni. Az új központ vezetőjével történt egyeztetés alapján, 
amire számíthatunk ebben az évben, azt mind figyelembe vettük.  
 
A beruházási soron 2.840.000 Ft. jelenik meg. A 2 millió Ft. az az, amit 
támogatásként kapott a Szociális Központ az új intézmény indításhoz.                                  
A maradék 840 eFt. az óvodák, könyvtár eszközbeszerzéseire irányulnak.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
A költségvetéshez érkeztek képviselő asszony részéről módosító javaslatok. Mielőtt 
ezeket ismertetném, átadom a szót dr. Gondos István PÜB elnöknek. 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Összevont bizottsági ülésen tárgyaltuk a 2016. évi költségvetést. Mindhárom bizottság 
elfogadásra javasolta a képviselő-testület felé. Mindannyian egyetértettünk abban, 
hogy ez a költségvetés jónak ígérkezik, hiszen sem pozitív, sem negatív hatásai nem 
lesznek, egy biztonságos működést biztosít.  
 
 
 
 



Valóban érkeztek Tóthné Veres Noémi képviselő asszonytól kérdések. Kérem a 
polgármestert, hogy amennyiben tud, válaszoljon a kérdésekre! 
 
Balsai Tamás képviselő: 
Ami a sportcsarnokhoz vezet Hősök út, keskeny, és nagy forgalma. Legalább 1 – 1,5 
méterrel szélesebb utat kellene itt kialakítani.  
A Kossuth útnál fel kellene mérni, hogy milyen költség lenne újra aszfaltozni.  
A FÜV Kft-t egy géppel meg kéne erősíteni. Közösen kellene eldönteni a FÜV                  
Kft-nek, a polgármesternek, alpolgármesternek, hogy melyik az, amelyre szüksége van 
a városnak.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Fel kell mérni a Hősök út és a Kossuth út kátyúzásának a költségét.  
 
Balsai Tamás képviselő: 
Mid a kettőre szinte útpálya kellene.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Akkor azt mérjük fel.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
A hétfői bizottsági ülésen is jó lett volna, ha megkapjuk ezt a tájékoztatást.                       
Sajnos hétfőn nem alakult ki igazi tárgyalás erről a költségvetésről. Azért küldtem el a 
javaslataimat írásban, hogy a városvezetés és a Fidesz képviselő csoportja ne itt 
értesüljön róla. Amennyiben ők is találnak olyat benne, amit támogathatónak találnak, 
akkor segítsék megkeresni annak a forrását, hogy ezeket a város javára biztosítani 
tudjuk.  
Volt egy kérdésem, amire közben választ kaptam. Ez a 121 millió Ft. betervezett 
ingatlan eladás. Mivel nullára kell kihozni a költségvetést, ez egy olyan pont ahová 
bármit be lehet írni ahhoz, hogy kijöjjön a végén. Ha meg azt mondjuk, hogy eladtuk a 
város vagyonait, akkor a működéshez feléltük. Reméljük, hogy erre nem lesz szükség, 
ahogy ebben az évben sem volt.  
Most kaptuk meg az információt, hogy mik kerülnének eladásra. Ebből az Émász 
épület eladásán lepődtem meg, hiszen terveztettük több millió Ft-ért zeneiskolai 
célokra. Miért kerül akkor meghirdetésre vagy eladásra? Úgy tudom, hogy elég erősen 
érdeklődtek iránta.  
Azt kérdeztem még bizottsági ülésen - csak polgármester úr nem volt ott, és így nem 
kaphattam rá választ -, hogy indokoltnak tartja- e még a továbbiakban is a gazdasági 
tanácsadó alkalmazását, akinek márciusban lejár a szerződése.  
Évközben sem kaptunk választ többször sem, hogy hogyan alakult a Média Kft-n belül 
a lőtér vagyonkézbe adása, illetve ott a bérleti díjak. Erre is szerettem volna választ 
kapni.   
A tavalyi évben több civil szervezet is megkeresett, hogy mikor lehet már pályázni.            
Az önkormányzatnak is rendelkeznie kellene egy olyan civil alappal, amelyre 
korábban kétszer is volt próbálkozás. Én erre javasolnék 1,5 millió Ft-ot elkülöníteni. 
A testület ítélje oda az alapján, hogy a civil szervezetek hogyan dolgoznak, hogyan 
segítik a város munkáját, és hogy ezt támogathatónak tartjuk- e, vagy nem. Erre 
mindenképp áldozni kell, főleg mert folyamatosan jönnek az igények.  
 



Két utcát jelöltem meg, amelyet a tavalyi évben is szerettem volna, ha megcímkézzük 
az útkátyúzásra elkülönített pénzből. Ez a Szihalmi út és a Kerecsendi út. 
Tudom, hogy nem a városé a Kerecsendi út, de akik ott járnak, láthatják, hogy 
életveszélyes, a város képére negatív hatással van. Ez csak egy elhatározás, hogy meg 
fogja csináltatni a város.  
Kezdődjön meg a város területén egyfajta parkosítás, fás szárú és évelő növények 
ültetése. Erre 500 eFt. elkülönítését javaslok.  
Tavaly is javasoltam mezőőri szolgálat létrehozását. Azért is küldtem át ezt a 
javaslatot, hogy legyen mód utána nézni, hogy valóban így van- e, hogy erre pályázni 
is lehet. Részletesen leírtam a javaslatomban, hogy hogyan lehet hozzá a 
gazdálkodóktól is bevételt szerezni, illetve a működtetéséhez az államtól. Úgy 
gondolom, hogy erre 2 millió Ft. elég lenne.  
A határban látható az a nagy mennyiségű illegális hulladéklerakó, amely rontja a város 
képét. Erre 500 eFt-ot javaslok elkülöníteni.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Gazdasági tanácsadó: Kérdezem a képviselő asszonyt, hogy tudja- e azt, hogy az 
elmúlt évben mennyi pályázati pénz jött a városba? 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Nagyon sok jött. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
220 millió Ft. jött. Az előző négy éves ciklusban mennyi jött? 178 millió Ft négy év 
alatt.  
Felállítottunk egy rendszert, ami úgy gondolom, hogy jól dolgozik. Nem fogom addig 
megszűntetni, amíg ez így van személyes ellentétek miatt. Nekem Füzesabony érdeke 
az első, és amíg ez jól működik, ez így fog lenni.  
 
Lőtér: A Média Nonprofit Kft. beszámolójában benne lesz.  
 
Civil szervezetek támogatása: Érzékeltük a problémát. Tőlünk kívülálló okok miatt 
állandó hiánypótlásban vagyunk. Már mi sem látjuk a végét ennek a civil alapnak a 
létrehozására, ezért a következő ülésre be fog jönni egy rendelet, amely szabályozni 
fogja. A testület fogja adni ezeket a támogatásokat a civil szervezeteknek, mindaddig, 
amíg ezt a kérdést nem rendezzük. Az általános tartalék is megemelésre került. Ez 
tartalmazza ezt a 1,5 millió Ft-ot.  
 
Kerecsendi út: Az Ipari Parkhoz szükség van egy felvezető útra, amelyet összekötünk 
a várossal. Megcsináltuk a tanulmányokat, terveket, mégpedi úgy csináltuk, hogy a 
Kerecsendi utat fogja érinteni egyrészt a vasúti rakodóig, másrészt pedig ez fog 
kivezetni az Ipari Parktól. A 600 millió Ft-os pályázat ezt tartalmazza. Ezt 1-2 
hónapon belül fogjuk beadni és reméljük, hogy ezt meg is fogjuk tudni valósítani.  
 
Szihalmi út: Ez talán még rosszabb, mint a Kerecsendi út. Utolsó napirendi pontunk a 
kerékpár út. Ezt pedig a leendő új városközponttal terveztetjük meg és az új 
városközponttal fogjuk összekötni. Azt akarjuk elérni, hogy egyrészt noszogassuk a 
Közutat is, hogy ezt megcsinálja, hiszen ott fog mellette menni egy új kerékpárút 
lakott területen belül. Így próbáljuk ezt a problémát orvosolni. 
 



1-2 millió Ft. nem fog elég lenni semmire. Itt már tényleg teljes utat kell karban 
tartanunk és rendbe hoznunk, ami igaz, hogy nem a miénk, de mégis a miénk, mert a 
mi városunkban van.  
 
Parkosítás: Közmunka programban benne van. Nekünk most 600 eFt-ot lehet ilyen 
növényekre költeni. Várom a javaslatot képviselő társaimtól is, hogy hol parkosítsunk, 
milyen növényeket vásároljunk. Szerintem plusz 500 eFt-ot nem szükséges rendelni, 
mert ha beindul a másik nagy pályázatunk - amit ebben az évben benyújtunk – ezzel a 
pályázattal kezelve lesz a parkosítás is.  
 
Hulladéklerakó: Ez is benne van mindig a közmunka programban. Lehet, hogy nem 
látszik, de évente egyszer-kétszer mindig elviszik ezeket a hulladékokat. Ezzel az a 
baj, hogy amint elviszik onnan, egy-két hét múlva ezek a hulladéklerakók mindig 
megtelnek. Szerintem erre az 500 eFt. is kevés. Erre több van betervezve az egyéb 
különféle dologiban.  
Mindig próbáljuk kezelni ezt a problémát, de amíg ez a szemlélet nem változik meg, és 
nem tudjuk elkapni azokat, akik odahordják, addig ezt nem tudjuk kezelni.   
 
Mezőőri szolgálat: Ezzel van egy kis gond. Ez a 2 millió Ft. elkezdésre is nagyon 
kevés lenne, de előtte körbe kell nekünk járni valamit, mégpedig azt, hogy a gazdák 
egyáltalán hajlandóak- e hozzájárulást fizetni.  
Jelen állás szerint ennek 50%-át az állam vállalja, a másik 50%-át pedig a gazdáknak 
kellene állni. A képviselő asszony javaslatára ezt is kezeljük 1-2 hónon belül, 
felmérjük, hogy van- e erre igény.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Nagy örömmel hallgattam végig a költségvetés bemutatását, hiszen az elmúlt 
időszakban nem láttunk bele teljes mélységébe. 
Annak örülök, hogy az elmúlt években stabil az önkormányzat gazdálkodása, túlzottan 
nagy problémák intézményeknél nem fordultak elő. A költségvetés stabilitást mutat.    
A szilvásváradi tábor esetében annak jobban örültem volna, ha esetleg azt próbálnánk 
körbejárni, hogy a szilvásváradi fejlesztésekkel, a lovas turizmussal és az egyéb 
idegenforgalmi beruházásokkal hogyan lehetne Füzesabonynak betársulni.  
A Hősök út szélesítése is már több éves kérdés és igény.  Évek óta mondom a FÜV 
Kft. vezetőjének, hogy egy „egyszerűbb állványt” megvásárolhatna.  
A civil szervezetek támogatása ügyében úgy gondolom, hogy jogos igények vannak. 
Az önkormányzatnak egy dolgot kell mindenképpen figyelembe venni és eszerint 
kellene egy civil alapot létrehozni, mégpedig azt, hogy ki, mennyiben és milyen 
mértékben tudja segíteni az önkormányzat munkáját, és ebből az itt élő lakosok 
hogyan tudnak részesülni. A szétosztásnak ilyen irányultságnak kell lenni.  
Örömmel olvastam a járdaépítési programot és a terveket is. Nagy szükség van rá, 
hiszen a járdák többsége a 60-70-es években épült, vagy esetleg a 80-as évek elején. 
Az elmúlt években nem voltak olyan járdafejlesztések, amik a folyamatos szinten 
tartást biztosítani tudták volna. Azt javasolnám, hogy a forgalmi adatok alapján 
próbáljuk meg rangsorolni ezeket a kérdéseket. Örömmel vettem a Spar-ba vezető 
útnak a tervezését is.  
Összességében átlátható, tervezhető a költségvetés. Vannak elképzelések, amelyek 
próbálnak egymásra épülni. Ez a legfontosabb.  
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
Szilvásváradról csak annyit, hogy nagyon rossz állapotban van. Az egyik 
legértékesebb ingatlanunk kezd lenni a beruházások miatt. Előbb utóbb el kell adni, de 
nem azért, hogy működési hiányt fedezzünk, hanem más miatt. Nem akarom 
elkapkodni, később még lesz erre lehetőség.  
A képviselő asszonynak a kérdésére mondanám, hogy az Émász épületre elkészültek a 
tervek, a költségvetés, amely 88 millió Ft. Várhatóan erre nem lesz pályázat, másban 
kell gondolkodnunk. Voltak vevők, de mi teljesen másban próbálkozunk. El akarjuk 
cserélni egy másik ingatlanra, de majd ha ez aktuális lesz, akkor be fogok számolni a 
testület tagjainak is, amely sokkal értékesebb véleményem szerint.   
Én is támogatnám a gépvásárlást. Amire a legnagyobb szükség van, szerintem az 
támogatható, visszahozzuk, és akkor döntsük el, hogy kell-e vagy nem. A Kossuth és a 
Hősök utat felmérjük. 
Kérdezem a képviselő asszonyt, hogy a módosító javaslatai közül valamelyiket 
fenntartja vagy megfelelő volt a válaszom? 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Megfelelő volt a válasz. Úgyis látom, hogy nem fogják egyiket sem támogatni, tehát 
akkor nekem ez már válasz volt.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Én azt mondom, hogy mindegyiket támogatjuk csak más címszó alatt, de köszönjük a 
javaslatokat.  
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a  rendelet 
javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el 
a képviselő-testület a rendeletet. (1. sz. melléklet) 
 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 11/2014. (XI.10.) 
önkormányzati rendeletének kiegészítésére.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a  rendelet 
javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
rendeletet. (2. sz. melléklet) 
 
 
 
 
 



Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot!  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot!  
 

3/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-testület szervezeti 
és működési szabályzatáról szóló 11/2014.(XI.10.) önkormányzati rendelet                         
5. függelékét az alábbi tartalommal elfogadja: 

 
Függelék 

 
Az Önkormányzat kormányzati funkciók szerinti alaptevékenysége:  
 
011140  Országos és helyi nemzetiségi önkormányzatok igazgatási tevékenysége 
011220  Adó-, vám- és jövedéki igazgatás 
013320  Köztemető-fenntartás és- működtetés 
013330  Pályázat- és támogatáskezelés, ellenőrzés 
013340  Az állami vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok 
013350  Az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok 
013360 Más szerv részére végzett pénzügyi-gazdálkodási, üzemeltetési, egyéb      
 szolgáltatások 
013390  Egyéb kiegészítő szolgáltatások 
016010  Országgyűlési, önkormányzati és európai parlamenti  
 képviselőválasztásokhoz kapcsolódó tevékenységek 
016020  Országos és helyi népszavazással kapcsolatos tevékenységek 
016030  Állampolgársági ügyek  
016080  Kiemelt állami és önkormányzati rendezvények 
022010  Polgári honvédelem ágazati feladatai, a lakosság felkészítése 
031030  Közterület rendjének fenntartása 
041140  Területfejlesztés igazgatása 
041231  Rövid időtartamú közfoglalkoztatás 
041232  Start-munka program - Téli közfoglalkoztatás 
041233  Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 
045120  Út, autópálya építése 
045130  Híd, alagút építése 
045150 Egyéb szárazföldi személyszállítás 
045160  Közutak, hidak, alagutak üzemeltetése, fenntartása 
045161  Kerékpárutak üzemeltetése, fenntartása 
045170  Parkoló, garázs üzemeltetése, fenntartása 
046020  Vezetékes műsorelosztás, városi és kábeltelevíziós rendszerek 
047120  Piac üzemeltetése 
047410  Ár- és belvízvédelemmel összefüggő tevékenységek 
047460  Kis- és középvállalkozások működési és fejlesztési támogatásai 
049010  Máshova nem sorolt gazdasági ügyek 
051010  Hulladékgazdálkodás igazgatása 
052010  Szennyvízgazdálkodás igazgatása 
062010  Településfejlesztés igazgatása 
062020  Településfejlesztési projektek és támogatásuk 



063080  Vízellátással kapcsolatos közmű építése, fenntartása, üzemeltetése 
064010  Közvilágítás 
066010  Zöldterület-kezelés 
066020  Város-, községgazdálkodási egyéb szolgáltatások 
072111  Háziorvosi alapellátás 
072112  Háziorvosi ügyeleti ellátás 
072210  Járóbetegek gyógyító szakellátása 
072311  Fogorvosi alapellátás 
074013  Pálya- és munkaalkalmassági vizsgálatok 
074031  Család és nővédelmi egészségügyi gondozás 
074032  Ifjúság-egészségügyi gondozás 
081021   Sportszövetségek és szabályozó testületek működésének támogatása 
081030  Sportlétesítmények, edzőtáborok működtetése és fejlesztése 
081041  Versenysport- és utánpótlás-nevelési tevékenység és támogatása 
081043  Iskolai, diáksport-tevékenység és támogatása 
081045  Szabadidősport- (rekreációs sport-) tevékenység és támogatása 
082044  Könyvtári szolgáltatások 
082091  Közművelődés - közösségi és társadalmi részvétel fejlesztése 
083010  Műsorszolgáltatási és kiadói ügyek igazgatása 
083050  Televízió-műsor szolgáltatása és támogatása 
084031  Civil szervezetek működési támogatása 
084032  Civil szervezetek programtámogatása 
086010  Határon túli magyarok egyéb támogatásai 
086020  Helyi, térségi közösségi tér biztosítása, működtetése 
086030  Nemzetközi kulturális együttműködés 
091140  Óvodai nevelés, ellátás működtetési feladatai 
091220  Köznevelési intézmény 1-4. évfolyamán tanulók nevelésével, oktatásával  

 összefüggő működtetési feladatok 
092120  Köznevelési intézmény 5-8. évfolyamán tanulók nevelésével, oktatásával 

 összefüggő működtetési feladatok 
092260  Gimnázium és szakképző iskola tanulóinak közismereti és szakmai   

 elméleti oktatásával összefüggő működtetési feladatok 
096015  Gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 
102031  Idősek nappali ellátása 
104030  Gyermekek napközbeni ellátása 
104031  Gyermekek bölcsődei ellátása 
104035  Gyermekétkeztetés bölcsődében 
104037  Intézményen kívüli gyermekétkeztetés 
104042   Család és gyermekjóléti szolgáltatások 
104043  Család és gyermekjóléti központ 
106010  Lakóingatlan szociális célú bérbeadása, üzemeltetése 
107051  Szociális étkeztetés 
107052  Házi segítségnyújtás 
107053  Jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 
107080  Esélyegyenlőség elősegítését célzó tevékenységek és programok 
109010  Szociális szolgáltatások igazgatása 
  
               Határidő: értelem szerint 
                       Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 



3. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                           
___ / 2016.  (     ) önkormányzati rendeletére az önkormányzat tulajdonában 
álló egyes ingatlanok helyiségbérleti díjáról. 

         Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök:  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé.  
 
Bérelhető helyiségek listája: 
 
Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal (Füzesabony, Rákóczi út 48.) 

1. Nagy Tanácskozó Terem 
2. Kis Tanácskozó Terem 
3. 108. számú irodahelyiség 

 
Füzesabony, Zrínyi út 21. szám alatti ingatlan 

I.    számú helyiségrész  
II.  számú helyiségrész  
III. számú helyiségrész  

 
Sipos Attila képviselő: 
A kötelező közszolgáltatóknak (NHSZ Tisza Nonprofit Kft.) hogyan fogják megkapni 
a helyiségeket?  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Bérleti díjként kapják meg.  
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a rendelet  
javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
rendeletet. (3. sz. melléklet) 
 
4. Javaslat a Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 

Működési Szabályzatának kiegészítésére. 
         Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök:  
Azért volt rá szükség, mert Szihalom község önkormányzata módosította 
ügyfélfogadási rendjét. Ehhez nekünk is alkalmazkodnunk kellett.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a   
határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.   



4/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2016. február 11-i ülésén a 
javaslatot megtárgyalta és a Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 
Működési Szabályzatát az alábbi melléklettel egészíti ki: 
 

 A Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal SZMSZ-ének 3. sz. melléklete 
 
Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal Szihalmi Kirendeltségének ügyfélfogadási 
rendje: 
 
Hétfő:        8.00 – 16.00 
Kedd:        Nincs ügyfélfogadás  
Szerda:      8.00 – 17.30 
Csütörtök: Nincs ügyfélfogadás  
Péntek       8.00 – 13.30” 
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester  
         Bóta József Sándor polgármester 
         Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
         Széll Gáborné Blaskó Erzsébet 
         kirendeltség vezető 
 
5. Javaslat a füzesabonyi 586/14-15 hrsz-ú telektömböt érintő Rendezési Terv 

módosítás indítására egyéni kérelem alapján.  
         Előterjesztő: Hoór Kálmán főépítész 
 
Hoór Kálmán főépítész: 
Füzesabonyban a keleti bekötő út mellett található ez a telek tömb, amelynek a 
hasznosítását kívánja módosítani a tulajdonos. Jelenleg kereskedelmi tevékenységet 
folytathat, de szeretne üzemi tevékenységet is folytatni. Ezért van a szükség a hatályos 
rendezési terv módosítására. Ez a terület az a környezet, ahol az Axial Kft. 
mezőgazdasági gépeket értékesít. A város ipari parkjának kialakításával összhangban 
van ez az egyéni kezdeményezés. Javaslom a módosítás elfogadását.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Lehet azt tudni, hogy milyen üzem lenne ott? Azt tudom, hogy az Axial Kerecsendre 
költözik.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Nem írta le kérelmében a kérelmező. 
 
Hoór Kálmán főépítész: 
Nincs róla információ. Egyenlőre azt rögzítettük, hogy az üzemi tevékenység ne 
legyen a környezetre káros hatású. 
 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a   
határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.   
 

5/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
A Képviselő testület az 586/14-15 hrsz telektömb TRT módosítás indításához 
hozzájárul, azzal a feltétellel, hogy a tervmódosítás költségeit a kérelmező vállalja.  
Felkéri polgármestert, hogy a Tervmódosítással kapcsolatban intézkedjen. 
 

Felelős: polgármester, főépítész 
         Határidő: azonnal 
 
6. Javaslat Füzesabony Város 2016. évi járda felújításaira. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A 2016-os évre megpróbáltunk egy nagyon alapos járda felújítási tervet készíteni.                
A költségvetésben is jelentős forrás található erre, 10 millió Ft-ot különítettünk el                   
2016-ra. A tavalyi évben 7 millió Ft, azelőtt pedig 3 millió Ft-ot fordított a város 
járdafelújításra. 
Önálló projektként bekerült a járda felújítási tervbe, új járda építése a Hunyadi úton a 
Spartól a Kossuth útig terjedő szakaszon – könnyű szerkezetes gyaloghíddal a Laskó 
patak felett. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Mozgássérültek jelezték, észrevételezték, hogy a temetőkben mozgássérültek számára  
jó lenne rámpát építeni.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A FÜV Kft. közreműködésével igyekszünk minden ilyen jellegű munkát elvégezni. 
 
Balsai Tamás képviselő:  
A híd nagyon balesetveszélyes. Azt javaslom, hogy a Spar-t keressük meg ezzel, hátha 
beszállnak a tervezésbe.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A projekt részeként megkeressük a lehetséges partnereket, akiket be tudunk ebbe 
vonni. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a   
módosított határozati javaslatot, mely szerint mindkét temető akadálymentesítését 
végezzük el.   
 
 



Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

6/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Képviselő testülete megtárgyalta a 2016.évi városi járda felújítási 
és építés tervezetét és azt elfogadja az alábbi ütemterv szerint: 
 
Északi városrész: 

a) Dózsa György úti járda felújítás folytatása a Táncsics M. úttól a Szabadság útig 
új beton járda építése 

b) Szentkorona úti járda építése a Hősök úttól a Tábor útig 
c) Honvéd úton új járda építése a Szentkorona úttól a Maklári útig. 

Jókai út Szabadság úttól a Szentkorona útig terjedő szakasz felújítása új beton 
járda építésével 

d) Úttörő úton a Maklári úttól a Szabadság út közti szakaszán részleges, szükség 
szerinti betonozás, helyenként új beton járdaszakasz építése 

e) A Dobó utca és Bem utca kritikus szakaszainak újraépítése illetve felújítása 
műszaki állapot alapján a sportpálya körül 

f) Kisebb javítások a Tüzér és Szentkorona út-, Szentkorona és Honvéd út-, és a 
Szabadság út felé vezető járda szakaszon, Úttörő és Kerecsendi út 
kereszteződésében. 

 
Déli városrész 

a) Herbária úti buszmegálló összekötése a Hunyadi úti járdaszakasszal 
b) Templom úti aszfalt járda – Templom előtti – javítása 
c) Szent János tértől a Csaba utcán keresztül a Temető útig járda felújítás új beton 

járdaépítésével 
d) Temető úton betonjárda építése a Csaba utcától a Temetőig szakaszon 
e) Temető út új beton járda építése a Nagyszohoda úttól a Csaba utcáig 
f) Zrínyi úti járda újrabetonozása a volt ÖNO épületétől a Csaba utcáig. Zrínyi út 

2-8 sz. előtt a úttest zúzott kövezése  
g) Templom úti Csincsahíd helyreállítása 
h) Kinizsi úton a járda részleges felújítása 
i) Mátyás király út járda szakaszos felújítása a kereszttől a Kárpát úti szakaszig 
j) Nagyszohoda és Kisszohoda utak szükség szerinti részleges járda javítása 
k) Rózsa úti járda részleges felújítási munkái  

 
Önálló projectként 

a) A tervezett munkálatok mellett szükségesek kisebb javítások elvégzése a 
balesett veszély elkerülése érdekében, 1-2 m2 –es területen - a város több 
pontján is.  

b) A városban található vashidak festése. 
c) Új művelt virágos szigetek kialakítása, Temető út, Zrínyi - Csillag és 

Felszabadulás út-,, Kossuth és Csillag utca kereszteződésében. 
d) Új járda építése a Hunyadi úton a Spartól a Kossuth útig terjedő szakaszon –

könnyű szerkezetes gyaloghíddal a Laskó patak felett -. Tervezési költsége 
1.500.000 Ft. 

 



e) A telepi temető névtelen út felőli autóbejáratának aszfaltozása a parkolótól a 
ravatalozó aszfaltos részéig. 

f) Mindkét temető akadálymentesítése. 
 
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a tervezet megvalósításáról a 2016.évi 
költségvetésben betervezet keret terhére a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Felelős: polgármester 
                Határidő: folyamatos 
 
7. Javaslat kötelező betelepítési kvóta elutasítására. 
 Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Napjaink egyik legnagyobb problémája a migráns helyzet. Erre született ez a 
határozati javaslat és érkezett egy módosító javaslat képviselő asszony részéről.                      
Az én részemről ezt részben tudom támogatni.  
Az utolsó mondat, ami az objektumra és a közfoglalkoztatásra vonatkozik okafogyottá 
válik azzal, hogy mi elutasítjuk a betelepítést és a visszatoloncolást. Tehát anélkül 
tudom ezt támogatni és így javaslom elfogadni.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Azt kell, hogy mondjam, hogy europának ez a legnagyobb problémája. 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Csak egy számot szeretnék mondani, amik önmagukért beszélnek. Tavaly, illetve az 
azt megelőző évben 1,5 millió migráns érkezett végcélba Németországba. A kancellár 
szerint 2016-ban még 1 milliót várnak.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Természetesen támogatom a betelepítési kvótának az elutasítását még így is, hogy a 
javaslatomnak a vége nem került bele a határozati javaslatba.  
Azt gondolom, hogy bár ezt több önkormányzat is elutasítja, ennek olyan nagy 
jelentősége nincs, de mindenképpen ebbe az irányba kell menni. A Jobbik a Fidesz-
szel ebben a témában egy állásponton van.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom határozati 
javaslatot, mely szerint mindkét temető akadálymentesítését végrehajtjuk.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 
 
 
 
 
 
 
 



7/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzata elutasítja a kötelező betelepítési kvótát, valamint 
visszatoloncolás révén hazánk területére migránsok befogadását.                      
A kötelező betelepítési kvóta csakúgy, mint a visszatoloncolás jogtalan, értelmetlen.  
Növeli a bűnözés kockázatát és a terrorveszélyt. A kvóta veszélyezteti a kultúránkat és 
a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan terheket jelentene a szociális, 
egészségügyi és oktatási rendszerünkre. 
  
Kérjük a kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális 
migránsok beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, védje meg Magyarországot és 
a magyar embereket! 
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
8. Javaslat a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde alapító okiratának 

módosítására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Megkérném dr. Bán János aljegyzőt, hogy tegyen kiegészítést a napirendhez! 
 
dr. Bán János aljegyző: 
Jogszabály rendelkezés miatt szükséges a módosítás. Március 01-ig felül kell vizsgálni 
az önkormányzat és az intézményei alapító okiratát.  
Megjelent egy új kormányzati funkció, ez a gyermekek bölcsődei ellátása, amit 
beépítettünk az alapító okiratba és egyéb apró módosításokat tettünk, ami eddig 
kimaradt belőle. Kötelező feladat elfogadni ezt a módosítást.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom határozati 
javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

8/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a javaslatot megtárgyalta és 
az alábbiak szerint határozott: 
 
Füzesabony Város Önkormányzata a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 
költségvetési szerv 2015. április 23. napján kelt hatályos alapító okiratát az alábbiak 
szerint módosítja: 
 
 
 
 
 



Okirat száma: 

Módosító okirat 

A Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde Füzesabony Város Önkormányzata által                       
2015. április 23. napján kiadott, 37-I/2015. (III.19.) számú alapító okiratát az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a és a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011. évi CXC. törvény 21. § (2) bekezdése alapján – Füzesabony Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének __________ önkormányzati határozatára 
figyelemmel –a következők szerint módosítom: 

1. Az alapító okirat 1.1 pontjában a költségvetési szerv megnevezése az alábbira 
módosul: Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 
 
2. Az alapító okirat 4.4 pontja kiegészül az alábbi kormányzati funkcióval: 
 

6 104031 Gyermekek bölcsődei ellátása 

 
3. Az alapító okirat 6.4. pontjában az ingatlan funkciója, célja az alábbira módosul: 
Óvodai, bölcsődei nevelés. 
 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 
 
Füzesabony, 2016. február 

P.H. 
 
 

Nagy Csaba 
Füzesabony Város polgármestere 

          
                    Határidő: Értelem szerint  

                 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 

Szavazásra bocsátom határozati javaslatot!  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

9/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 
A képviselő-testület az intézmény egységes alapító okiratát a melléklet szerint 
elfogadja. 
Megbízza a képviselő-testület a polgármestert, hogy az alapító okirat módosítását a 
Magyar Államkincstár felé jelentse be. 
 
               Határidő: Értelem szerint 
               Felelős. Nagy Csaba polgármester 
 



 
9. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat Polgármestere 2016. évi 

szabadság ütemtervének elfogadására.  
 Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Egy módosítást eszközölnék, mert évi 42 nap szabadság jár. Az elmúlt évből 8 napot 
nem vettem igénybe, ezt áthoztam erre az évre. Ezt március 31-ig kell kivenni, itt 
pedig 7 nap szerepel. Március 22- 25. helyett március 21-25, tehát itt 1 nappal többet 
veszek ki.  
Az augusztus 15-26. közötti szabadság tervet csökkentem 1nappal, tehát itt 9 napot 
veszek ki, azaz augusztus 16-26. nap között.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
módosított határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

10/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete Nagy Csaba főállású 
polgármester 2016. évi szabadság ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
 
2016. január 22.   1 nap 
2016. január 27.   1 nap 
2016. február 01.   1 nap 
2016. március 21. – 25.  4 nap 
2016. május 11. – 16.  3 nap 
2016. június 06. – 10.  5 nap 
2016. július 04. – 08.  5 nap 
2016. augusztus 01. – 05.  5 nap 
2016. augusztus 16. – 26.          10 nap 
2016. szeptember 12. – 16.  5 nap 
2016. október 24. – 26.  3 nap 
2016. december 01. – 02.  2 nap 
2016. december 23. – 30.  5 nap 
 
               Határidő: azonnal és folyamatos 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



11. Egyebek 
- Javaslat Füzesabony-Szihalom közötti kerékpárút megépítése 

fejlesztéshez kapcsolódó Fenntartható települési közlekedés fejlesztés 
(TOP-3.1.1-15) felhíváson való részvételre 

         Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

Ragó Attila VOB elnök: 
Az EU2020-as és a Nemzeti Közlekedési Infrastruktúra-fejlesztési Stratégia 
fenntartható fejlődés programján belül egy fenntartható települési közlekedési pályázat 
az, ami most megnyílik.  
Azt szeretnénk, ha Füzesabony ehhez tudna csatlakozni, mégpedig azzal, hogy 
Füzesabony és Szihalom között megépít egy kerékpár utat. A Füzesabony – Szihalom 
közötti kerékpár út az új városközpontot kötné össze.  
A projekt becsült összege 200 millió Ft. Mindent megteszünk azért, hogy a Szihalmi út 
ennek keretében meg tudjon újulni. A szükséges önerő mértéke 0 Ft, tehát az 
önkormányzatnak nem kell ehhez hozzájárulnia.   
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

 
11/2016. (II.11.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, hogy Füzesabony-Szihalom közötti kerékpárút 
megépítése fejlesztéséhez kapcsolódó Fenntartható települési közlekedés fejlesztés      
(A felhívás kódszáma: TOP-3.1.1-15) felhíváson részt kíván venni, benyújtja 
pályázatát. 
 
A képviselő testület megbízza a polgármestert, hogy a pályázat előkészítéséhez a 
szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület a pályázat előkészítéséhez szükséges forrást a fejlesztési alap 
terhére biztosítja. 

 
               Határidő: azonnal 

Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 

Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testület ülését 16:10 órakor bezárja. 
 

K.m.f. 
 

 
______________________________         ____________________________ 
  Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                   Nagy Csaba           
                      jegyző                                                     polgármester 


